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PROTOKÓŁ NR 2/2019 
z posiedzenia Komisji Finansów, które odbyło się 21.02.2019 r. 

w dużej sali szkoleń Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 
 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 protokołu). 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Współpraca z miastami partnerskimi w 2019 r. 
2. Realizacja wniosków za IV kwartał 2018 r. 
3. Opiniowanie projektów uchwał. 
4. Informacja o bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz o zarządzeniach Burmistrza w sprawie zmian 

budżetu w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawy bieżące. 
6. Przyjęcie protokołu Nr 1/2019  z posiedzenia komisji w dniu 24.01.2019 r.  

 
 
Przewodniczący komisji Edward Andrejczuk otworzył posiedzenie Komisji Finansów. Przywitał wszystkich 
przybyłych na posiedzenie. Na podstawie listy obecności stwierdził, że liczba obecnych na sali radnych 
pozwala na prawomocne obradowanie. Zapytał radnych o ewentualne uwagi do porządku posiedzenia. 
 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie porządek posiedzenia: 
 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek powiedzenia. 
 
 
O godz. 16.05 przyszedł spóźniony radny Jarosław Mokry.   
 
 
Ad 1 
 
Do tematu współpracy z miastami partnerskimi w 2019 r. wprowadził Naczelnik Wydziału Komunikacji 
Społecznej Adam Kondla.  
 
 
Po przeprowadzonej dyskusji, w której udział wzięli radni Edward Andrejczuk i Jarosław Mokry, 
członkowie komisji  przyjęli następujące stanowisko: 
 
Stanowisko 1 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje współpracę z miastami partnerskimi na 2019 r. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko. 
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Ad 2 
 
Stanowisko 2 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje stan realizacji wniosków za IV kwartał 2018 r. 
 

za – 6 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja większością głosów  przyjęła stanowisko. 
 
 
Ad 3 
 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania następujących projektów uchwał: 
 

a) w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację „Programu ograniczania emisji 
na terenie miasta Bierunia" etap VIII 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła.  

 
Po dyskusji, w której udział wzięli radni Natalia Grosman, Jarosław Mokry, Agnieszka Demska-Furgał 
i Edward Andrejczuk, członkowie komisji przyjęli następującą opinię: 
 
Opinia 1 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na realizację 
„Programu ograniczania emisji na terenie miasta Bierunia" etap VIII. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie  przyjęła opinię.  
 
 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2025 oraz w sprawie 
zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 
 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem ich podjęcia przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła.  

 
Po dyskusji, w której udział wzięli radni Jarosław Mokry, Agnieszka Demska-Furgał, członkowie komisji 
przyjęli następujące opinie: 
 
Opinia 2 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2019-2025. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię.  
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Opinia 3 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia 
na 2019 rok. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła opinię.  
 
 

c) w sprawie uchylenia uchwały Nr IV/1/2018 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 11 kwietnia 
2018 r. w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Bieruń do Rady Nadzorczej 
Master - Odpady i Energia Sp. z o.o. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła.  

 
Po odpowiedzi na pytanie radnego Jarosława Mokrego, członkowie komisji przyjęli następującą opinię: 
 
Opinia 4 
Komisja Finansów pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia 
na 2019 rok. 
 

za – 6 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

 
Komisja większością głosów przyjęła opinię.  
 
 
Ad 4 
 
Temat bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz zarządzeń Burmistrza w sprawie zmian budżetu 
w okresie międzysesyjnym szczegółowo przedstawiła i omówiła Skarbnik Miasta Dorota Przybyła. 
 
Po dyskusji, w której udział wzięli radni Jarosław Mokry,  Edward Andrejczuk, członkowie komisji 
przyjęli następujące stanowisko: 
 
 
Stanowisko 3 
Komisja Finansów zapoznała się z informacją o bieżącej sytuacji finansowej miasta oraz 
o zarządzeniach Burmistrza w sprawie zmian budżetu w okresie międzysesyjnym. 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko. 
 
 
Ad 5 
 
Radna Maria Sitko zapytała o plany dot. budowy kanalizacji sanitarnej na kolonii Jajost. 
 
Burmistrz Miasta odpowiedział na pytanie radnej informując o projekcie budowy kanalizacji 
na przedmiotowym terenie.  
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Przewodniczący komisji zapytał o ekspertyzę hydrologiczną „Łysiny”. 
 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że umowa na ekspertyzę hydrologiczną została aneksowana. Termin 
umowy został przedłużony do końca czerwca br.  
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie protokół nr 1/2019 z posiedzenia komisji, które odbyło 
się w dniu 24.01.2019 r.: 
 

za – 6 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 

 
Protokół został przyjęty większością głosów, bez uwag. 
 
 
Przewodniczący komisji zakończył posiedzenie Komisji Finansów.  
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.       
Protokołowała:   
Magdalena Kuźbińska       

 
 

Przewodniczący Komisji Finansów   
 
 
 

Edward Andrejczuk 


